

LEMBARAN MAKLUMAT PRODUK	OCBC AI-Amin Bank Berhad
Sila baca Lembaran Maklumat Produk ini sebelum anda membuat keputusan untuk membuka Akaun OCBC eBiz-i. Pastikan anda juga membaca terma dan syarat am.	Akaun OCBC eBiz-i
	14 Jun 2023

Apakah produk ini?

Akaun OCBC eBiz-i ialah akaun depositori dalam denominasi Ringgit Malaysia (MYR) yang boleh dibuka melalui aplikasi dalam talian yang membolehkan pendigitalan dalam pengalaman perbankan anda. Akaun OCBC eBiz-i dilengkapi dengan rangkaian perkhidmatan perbankan yang membolehkan perniagaan anda mengurus akaun, mengumpul dan membayar secara digital.

Deposit ini dilindungi oleh PIDM setakat RM250,000 bagi setiap pendeposit. Untuk maklumat lanjut, rujuk risalah maklumat PIDM yang boleh didapati di kaunter kami atau pergi ke laman web di www.pidm.gov.my.

Apakah konsep Syariah yang digunakan?

Produk ini adalah berdasarkan prinsip Syariah Qard yang ditakrifkan sebagai kontrak meminjamkan wang oleh pemberi pinjaman kepada peminjam di mana peminjam perlu membayar balik jumlah gantian yang setara kepada pemberi pinjaman.

Ciri-ciri utama Akaun OCBC eBiz-i yang menggunakan konsep Qard adalah seperti berikut:

- Qard bermaksud pinjaman oleh pemberi pinjaman kepada peminjam di mana peminjam terikat untuk membayar balik jumlah yang sama kepada pemberi pinjaman. Apabila digunakan sebagai konsep pada akaun anda, anda sebagai Pelanggan dengan meletakkan dana ke dalam akaun menjadi pemberi pinjaman dana kepada Bank sebagai peminjam, yang kemudiannya terikat untuk membayar balik amaun setara yang diletakkan oleh anda. Penerimaan dan penerusan akaun adalah sepenuhnya atas budi bicara Bank tertakluk kepada pemberi pinjaman mematuhi Peraturan di bawah konsep Qard. Bank dalam keadaan ini bertanggungjawab untuk membayar balik wang yang anda letakkan, tertakluk kepada prosedur Bank.

Apa yang saya perlu tahu tentang produk ini?

Deposit permulaan untuk membuka Akaun OCBC eBiz-i ialah RM500. Ia datang dengan set penyelesaian pelengkap untuk menyediakan perkhidmatan Perbankan kepada anda, secara digital.

Untuk layak membuka Akaun OCBC eBiz-i, perniagaan anda mesti berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) di mana semua pengarah/ pemilik tunggal/ rakan kongsi adalah warganegara Malaysia atau berstatus pemastautin tetap – termasuk PKS yang ditakrifkan oleh SME Corporation Malaysia.

Akaun OCBC eBiz-i adalah untuk pemilikan tunggal, perkongsian dan syarikat yang tidak mempunyai lebih daripada 2 pemegang saham/ rakan kongsi/ pengarah sahaja. Anda hendaklah memastikan bahawa laporan SSM anda dikemas kini dengan senarai pemilik/ rakan kongsi/ pengarah/ pemegang saham terkini.

Akaun OCBC eBiz-i akan dilengkapi dengan dua (2) token keselamatan digital OCBC Velocity dan terdapat pengecualian caj OCBC Velocity bulanan.

Akaun OCBC eBiz-i menyediakan kemudahan dan meningkatkan kecekapan operasi kewangan melalui pendigitalan. Set pelengkapannya menyediakan akses kepada perbankan internet melalui **OCBC Velocity dan Perbankan Mudah Alih** untuk anda melihat, bertanya dan membuat pembayaran digital dalam talian domestik dan rentas sempadan.

Untuk pembayaran rentas sempadan, tempah kadar anda secara langsung dengan **FX Online** di OCBC Velocity tertakluk kepada [Terma dan syarat FX Online](#).

Di dalam platform perbankan internet, kami juga menyediakan **Pengurusan Kewangan Perniagaan**. Ia melengkapkan anda dengan penggunaan invois dan ciri pengurusan akaun yang mudah bersama-sama dengan data visual aliran tunai anda.

Anda mempunyai pilihan untuk nombor pendaftaran perniagaan (BRN) anda didaftarkan sebagai **ID DuitNow** anda bagi membolehkan perniagaan anda membuat kutipan dana masa nyata tanpa perlu mendedahkan nombor akaun anda, anda boleh menggunakan BRN anda sebagai proksi untuk menerima dana.

Akses aplikasi pedagang **OCBC OneCollect** adalah pilihan untuk anda menjana DuitNow QR dan PayNow QR untuk koleksi runcit anda, atau sebagai kaedah alternatif untuk koleksi bersemuka.

Buku cek tidak akan dikeluarkan secara automatik untuk Akaun OCBC eBiz-i. Anda boleh ke cawangan terdekat untuk memohon buku cek.

Apakah terma dan syarat lain produk ini yang perlu saya ketahui?

Akaun OCBC eBiz-i yang tidak aktif selama satu (1) tahun atau lebih dari tarikh transaksi terakhir akan dianggap sebagai Akaun Dorman. Untuk mengaktifkan semula Akaun Dorman, anda mesti melakukan transaksi deposit atau pengeluaran di kaunter di mana-mana cawangan Bank.

Akaun OCBC eBiz-i dengan baki kredit yang tidak aktif selama 7 tahun atau lebih akan dianggap tidak aktif dan dana akan dipindahkan kepada wang yang tidak dituntut mengikut Akta Wang Tidak Dituntut 1965.

Akaun OCBC eBiz-i tertakluk kepada Terma dan Syarat Utama Akaun dan Perkhidmatan yang boleh diperolehi di www.ocbc.com.my.

Apakah yuran dan caj yang perlu saya bayar?

Anda boleh merujuk kepada dokumen fi & caj perbankan di www.ocbc.com.my/fees

Apakah risiko produk ini?

Produk ini tidak mempunyai risiko.

Apakah yang perlu saya lakukan jika terdapat perubahan pada butiran hubungan saya?

Itu adalah penting untuk anda memaklumkan kami tentang sebarang perubahan dalam butiran hubungan anda untuk memastikan semua surat-menyurat sampai kepada anda tepat pada masanya.

Di manakah saya boleh mendapatkan maklumat lanjut?

OCBC AI-Amin Bank Berhad	<p>Untuk maklumat lanjut, pertanyaan atau maklum balas mengenai produk dan perkhidmatan terkini kami, anda boleh menghubungi Pusat Perhubungan kami di 03-8314 9090 / 1-300-88-0255 atau layari laman web kami di www.ocbc.com.my atau mana-mana cawangan OCBC AI-Amin.</p> <p>Jika anda mempunyai sebarang aduan mengenai produk atau tahap perkhidmatan kami, anda juga boleh menulis kepada kami di alamat berikut:</p> <p>Service Transformation Department OCBC Bank (Malaysia) Berhad Menara OCBC 18 Jalan Tun Perak 50050 Kuala Lumpur</p> <p>Sebagai alternatif, jika anda ingin mendapatkan pandangan pihak berkuasa mengenai pengendalian aduan kami, Ombudsman untuk Perkhidmatan Kewangan boleh dihubungi di talian 03-2272 2811; e-mel enquiry@ofs.org.my atau Bank Negara Malaysia di 1300 88 5465; atau eLINK mereka di telelink.bnm.gov.my</p>
Bank Negara Malaysia	Untuk maklumat lanjut mengenai Produk Kewangan, hubungi BNMTELELINK di 1300 88 5465 atau eLINK mereka di telelink.bnm.gov.my
Perbadanan Insurans Deposit Malaysia (PIDM)	Hubungi talian hotline di 1-800-88-1266, Isnin hingga Jumaat dari 8.30 pagi hingga 5.30 petang atau e-mel ke info@pidm.gov.my

Maklumat yang diberikan dalam lembaran maklumat ini sah pada 14 Jun 2023.

Penafian: Lembaran Maklumat Produk ini adalah untuk tujuan maklumat sahaja dan tidak mengandungi sebarang nasihat mengenai sebarang perkara yang dibincangkan. Semua maklumat dan bahan termasuk perkhidmatan, produk, maklumat kewangan, data, teks atau item lain disediakan 'sebagaimana sedia ada', dan 'sebagaimana tersedia' dan disediakan untuk maklumat dan rujukan anda sahaja. OCBC AI-Amin tidak menjamin kegunaan atau kecukupan maklumat yang diberikan dan tidak akan bertanggungjawab ke atas pergantungan terhadap mana-mana pendapat atau kenyataan yang terkandung di sini atau untuk sebarang peninggalan kandungan. Semua terma dan syarat sedia ada yang mengawal produk dan perkhidmatan OCBC AI-Amin masing-masing, termasuk tanpa had kepada terma dan syarat yang mengawal akaun deposit OCBC AI-Amin, kad debit OCBC AI-Amin, Perbankan Dalam Talian OCBC atau Perbankan Internet, dsb., hendaklah terus diguna pakai. Terma dan syarat yang tepat bagi Akaun OCBC eBiz-i ini boleh didapati di cawangan OCBC AI-Amin dan di www.ocbc.com.my. Lembaran Maklumat Produk ini adalah sulit dan tidak boleh diterbitkan semula (secara keseluruhan atau sebahagian) kepada mana-mana orang lain tanpa kebenaran bertulis daripada OCBC AI-Amin.